

## Dressurudvalgsmøde

18. august 2016

18:00

Vilhelmsborg



DANSK RIDE FORBUND

### Til stede:

Mette Müller (MM)  
Dorte Njor Larsen (DNL)  
Kirsten Søgaard (KS)  
Bjarne Nielsen (KN)  
Jannick Holm (JH)  
Vibeke Kjellerup (VK)  
Thomas Pensbo (TP)

### Fra administrationen:

Susie Juhl (referent - SUJ)

### Ikke til stede:

-

### Dagsorden:

### Side

1	Godkendelse af sidste referat.....	2
2	Nyt fra Formanden .....	2
3	Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen).....	2
4	Hestevelværd/Udstyrskontrol.....	2
5	Skrivermanual.....	2
6	Para dressur og integration af denne i rask dressur .....	2
7	Distriktsmesterskaber .....	2
8	Officialspsykologi kursus .....	2
9	Bidløst .....	2
10	Champ. Kval på Bornholm. ....	2
11	Rytterkategorisering.....	2
12	Forslag til ændringer i Fælles Bestemmelser .....	3
13	Loyalitet i mellem klubber .....	3
14	Er dispensation muligt til deltagelse i champ.finalen ved JBK? .....	3
15	Evaluerings af DRF Championater 2016 .....	3
16	DRF Championater 2017.....	3
17	Childrenklasser .....	3
18	Kodeks og dommerhabilitet.....	3
19	Hvorfor SKAL man ride med sporer.....	3
20	Diverse Udstyr. Herunder nye tilladelser fra FEI.....	3
21	Opfølgning fra sidst.....	3
22	Eventuelt og næste møder .....	3

Ansvarlig for  
Videre forløb

OK	<p><b>1 Godkendelse af sidste referat</b> Godkendt</p>
OK	<p><b>2 Nyt fra Formanden</b> TP er inviteret med til TD-møderne i uge 35</p>
OK	<p><b>3 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen)</b> Alt ok ☺</p>
OK	<p><b>4 Hestevelfærd/Udstyrskontrol</b> *Rollerne TD - dommer Vi opfordrer til samarbejde. JH informerer på TD- møder fremover.</p>
OK	<p><b>5 Skrivermanual</b> DNL prøver at lave opsætning. Under vejledninger på hjemmesiden lægges manual og udvidet "læringsmateriale" samt parlør.</p>
OK	<p><b>6 Para dressur og integration af denne i rask dressur</b> VK: Der arbejdes på et oplæg til inddeling af klasser i sværhedsgrader og dommernes funktionsområder til reglementet 2017. *Der er nu udarbejdet en oversigt over sværhedsgrader, som skal integreres i oversigtsskemaet over sværhedsgrader i FB. VK arbejder videre med godkendelse af oversigtsskemaet over dommernes funktionsområder.</p>
	<p><b>7 Distriktsmesterskaber</b> Forslag fra Distrikt 1: Sidste frist for efteranmeldelse mandag inden stævnet (<i>bilag 6</i>). *Vi mener ikke det samme behov foreligger i dressur, så vi føler ikke det er nødvendigt at det bliver tilføjet som et punkt i FB.</p>
OK	<p><b>8 Officialspsykologi kursus</b> *Der er ny "oplægger" i år. Det skal bruges ifm konflikthåndtering, så dommerne er bedre rustet på det punkt.</p>
OK	<p><b>9 Bidløst</b> SUJ følger op.</p>
OK	<p><b>10 Champ. Kval på Bornholm.</b> Behandlet på lukket møde.</p>
OK	<p><b>11 Rytterkategorisering</b> Behandlet på lukket møde.</p>

	<p><b>12 Forslag til ændringer i Fælles Bestemmelser</b>  <b>ALT TAGES PÅ REGLEMENTSMØDET</b></p>
OK	<p><b>13 Loyalitet i mellem klubber</b>  Behandlet på lukket møde.</p>
OK	<p><b>14 Er dispensation muligt til deltagelse i champ.finalen ved JBK?</b>  Behandlet på lukket møde.</p>
OK	<p><b>15 Evaluering af DRF Championater 2016</b>  Er der behov for evaluering. Og i så fald, hvordan gøres det?</p>
OK	<p><b>16 DRF Championater 2017</b>  Behandlet på lukket møde.</p>
OK	<p><b>17 Childrenklasser</b>  Behandlet på lukket møde.</p>
OK	<p><b>18 Kodeks og dommerhabilitet</b>  Behandlet på lukket møde.</p>
OK	<p><b>19 Hvorfor SKAL man ride med sporer</b>  Vi vil tage sporer op når vi gennemgår reglementet til årsskiftet...</p>
Tages til reglements møde	<p><b>20 Diverse Udstyr. Herunder nye tilladelser fra FEI</b>  Godkendelse af bid.  Trense og bid  <i>Bilag 5</i></p>
OK	<p><b>21 Opfølgning fra sidst</b>  <i>JH: Bilag 4</i>  Er afklaret!</p>
	<p><b>22 Eventuelt og næste møder</b>  Telefonmøde tirsdag d. 13 september kl 20:00  Reglements møde onsdag d. 5/10-2016 kl 18:00  <i>17/10 er sidste frist for kommentarer.</i>  DU-Møde d. 30/11-2016 kl 18:00 inkl. Julehygge.</p>